
Nota van Commentaar vergroening Boschstraat, hittebestendige 
binnenstad Breda d.d. 26 oktober 2021 
 
Consultatie via PlanBreda van 29 juli tot en met 24 augustus 2021 
 
Reactie 1  
Bij deze willen wij graag laten weten dat we heel erg blij zijn met de plannen voor 
vergroening van de entree van de Boschstraat! Al zolang wij in de buurt wonen zagen wij de 
potentie van deze plek die zo veel mooier kan zijn, maar altijd wat doods en leeg bleef. 
Super fijn dat daar nu wat aan gaat gebeuren. Onze steun (en velen in zone straat weet ik) 
heeft u! Hopelijk is dit ook weer een extra stap in de goede richting voor de algehele 
verbetering van de Boschstraat. Ik zie op de voorlopige tekeningen nergens het kunstwerk 
terug dat nu op het midden van het pleintje staat. Ik heb dit altijd een erg mooi werk 
gevonden en het zou erg jammer zijn als deze verwijderd zou worden mijns inziens erg 
zonde zijn. Ik kan me voorstellen dat de sculptuur mooi zou staan midden tussen alle 
planten. Wat zijn jullie intenties hiermee? 
 
Antwoord reactie 1  
Dank voor uw positieve reactie. Het kunstwerk zal op de huidige locatie blijven staan. Dit is 
het rode vierkantje op de tekening, het kunstwerk komt straks tussen de beplanting te staan. 
 
Reactie 2  
Wat een prachtig plan in onze straat. Op de site is het niet mogelijk het plan in te zien. In de 
huis aan huis brief staat dat dit mogelijk is. Kunt u het plan doormailen om verder 
inhoudelijk te reageren? Ik heb een afspraak met * voor een nieuwe wijkdeal hier in de 
straat (naast de bestaande, die veel lof krijgt in de buurt) en wil graag verder afstemmen 
zodat het groen in de straat een mooi geheel wordt. 
 
Antwoord reactie 2  
Hartelijk dank voor uw reactie. Heeft u het plan inmiddels ontvangen/kunnen bekijken? Wij 
hebben ook contact met onze desbetreffende collega en zijn aan het kijken hoe beide 
projecten op elkaar aansluiten. 
 
Reactie 3 
Een heel fijn plan! Het groen zal de stenen omgeving ook wat zachter maken! Een paar 
opmerkingen: Verdwijnt de fietsenstalling bij ingang oude gerechtsgebouw/Boschstraat/ 
Nassaustraat? Nu worden daar veel fietsen gestald. Waar moeten die blijven? De looproute 
van hoek Boschstraat/Nassaustraat naar bijvoorbeeld 'De Baron' wordt geremd door de punt 
van het lange bloembed langs Boschstraat. Misschien gaat men daar doorheen lopen? Het is 
me niet duidelijk wat de gestippelde ovalen zonder kleurinvulling betekenen. Maar verder: 
We zijn erg blij met dit plan! 
 
 
 
 
 



Antwoord reactie 3  
Dank voor uw reactie op het  plan. De fietsleunhekjes worden verplaatst naar de overzijde 
van de Boschstraat. in het verlengde van de bestaande fietsleunhekjes. De plantenborders 
worden in de eerste jaren omheind met paaltjes en draad. Hierdoor kan men er niet 
doorheen lopen. Wanneer de beplanting volgroeid is zullen deze weer worden verwijderd. 
De gestippelde ovalen zijn strooiplanten tussen de structuurplanten. Dit zijn bloeiende vaste 
planten die tussen de siergrassen komen te staan. Hierdoor krijg je een kleurrijk geheel. 
 
Reactie 4  
Hoe valt dit samen met de vergroening van de Vlaszak? Was dat al niet veel eerder gepland? 
 
Antwoord reactie 4  
Dank voor uw reactie op het plan. Dit project staat los van de vergroening van de Vlaszak. 
 
Reactie 5  
Bezwaar horeca gelegenheid in verband met het organiseren van kleinschalige evenementen 
op basis van oude afspraken. 
 
Antwoord reactie 5  
Het ontwerp is in overeenstemming met deze respondent aangepast. 
 

 


